預臨期第二個主日崇拜程序

2018 年 12 月 9 日   早上 11 時正

Sunday worship and 2st Advent
9. Desember 2018 11am
　


1.
安靜，鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing





2.
宣召  Calls to Worship







3.
點燃預臨期第二枝蠟燭：主日學帶領唱詩歌“Tenn Lys”



4.
詩歌敬拜  Hymns
1.  齊來崇拜  O Come, All Ye Faithful                




2.  這位奇妙嬰孩是誰  What Child Is This





3.  谷中百合花  The Lily of the Valley



5.
讚美禱告  Praise & Prayer







6.
讀經
*  舊約： 以賽亞書  Isaiah  2：1–5




Scripture reading s
*  新約： 希伯來書   Hebrews  10: 35 - 39



7.
講道 / 分享
*  題目  Topic：《聖誕傳奇  Christmas Legend》



Sermon
*  經文  Verses： 路加福音  Luke 2：1 - 20



8.
回應詩歌 Hymns
*  谷中百合花  The Lily of the Valley



9.
奉獻、代禱  Offerings、supplication






10.
主禱文、三一頌、祝福  The Lord's Prayer、Doxology（536）Benedictions


11.
歡迎及家事分享  Welcome and  Announcemen t




12.
安靜、鳴鐘響  Be quiet







講道經文 / Sermon Verses：路加福音  Luke 2：1 – 20
主旨：基督耶穌降世，為要拯救世人；在這普天同慶的聖誕佳節中

你有沒有打開心門喜迎救主獲新生？




1）
歷史上的大人物與一個生於馬槽的小人物的不平凡故事！


2）
卑微的牧羊人與聖嬰主耶穌基督的奇妙相遇！



3）
萬民的救主耶穌基督與孤單迷失的你的驚喜相逢！


******************************************************************

代禱事項  Prayer Requests：




→
為幾位生病的弟兄姊妹禱告，求主醫治和看顧。                                                





Pray for the health and healing of the brothers and sisters who are sick.



→
為正在準備考試的學生禱告，求主賜聰明智慧，信心和力量。




Pray for the students who are preparing for the exam. 





May the Lord to give them wisdom, faith and strength.                      




家 園 訊 息  Announcement






歡迎各位參加預臨節第二個主日崇拜。





Welcome all to participate in worship in the second Sunday in Advent.  


→
感謝神，今天Stockholm福音堂的沈志華牧師來本堂證道，求主祝福

沈牧師的健康和事奉，請沈牧師把奧斯陸堂的問候帶給弟兄姊妹們。

Thank God that we have Pastor Shum from NCCC Stockholm preached to us. 

May God bless him and his ministry, and please bring back our greetings to 

the brothers and sisters in Stockholm. 





→
北歐華人基督教會哥登堡福音堂將於2019年1月19日（週六）中午12:00 

舉行陳鵬傳道就職感恩典禮，歡迎弟兄姊妹報名參加。報名聯繫人，

唐宛男姊妹。NCCC in Gothenburg will hold an installation service for their new

pastor Peter Chan at 12:00 noon, on 19th January, 2019. All church members 

are welcome to join the service, and registration contact person: Wannan Tang. 
→
北歐華人基督教會舉辦會徽設計活動，如欲參加設計徵集的弟兄姊妹，

請將會徽設計於2019年1月15日前電郵聯合理事會秘書唐宛男姊妹



 (tangwannan@hotmail.com)，會徽設計期望包含元素為十字架/基督，

聖經，合一/家庭，見證，北歐地圖等。評審將以不記名方式進行，

於2019年3月1日公布最終評審結果，並於4月1日起正式啟用。



NCCC logotype design: NCCC council calls a logotype design for all NCCC 


churches. For those who are interested in participation, please email your proposed 

logotype design to NCCC secretary Sister Wannan Tang (tangwannan@hotmail.com)

before 15th January, 2019. The recommended elements for the logotype design are

Cross/Christ, Bible, Unity/Family, Testimony, Nordic map etc. The final elected 

design will be published on 1st March, 2019, and the implementation will start 

on 1st April, 2019.







→
教會財政現況：感謝神的供應及保守，教會已經支付了本年全年的租金。

現只欠全年雜費 NOK 80.000,-未付，請代禱。Kirkens økonomi status: 

Takk Gud for velsignelse og bevarelse. Menigheten har betalt all husleie for hele 2018. 

Skyldes bare fellesutgifter på kr. 80.000,-. Ber om forbønn. 


→
耶誕節新年安排：（1）教會將於12月22日，星期六（10:00 - 16:00）

舉辦一次宣教專題討論會，主題：福音本土化的最初嘗試。主旨於討論

基督教信仰如何在19世紀末20世紀初開始在中國傳播，從歷史及文化的

角度對宣教的題目做重新的解讀。歡迎所有人報名參加。請有意參加者

與孫思佳（Tina）姊妹或唐宛男姊妹報名，報名截止日期12月18日。

（2） 12月23日教會一家慶祝聖誕，請大家帶菜來分享。（3）12月25日

12.00耶誕節默想敬拜。（4）12月31日，星期一12.00-13.00，17.00-19.00

為今年感恩，為新年祈福。






（1）The church will hold a workshop on mission on Saturday, the 22 Dec.

kl.10.00-16.00. The theme is: The Early Attempt of localization of the Gospel.  

The purpose of this workshop is to discuss and reflect how Christianity was started

and spread in China from historical and cultural aspects during the end of 19 

century and beginning of 20 century. Everyone is welcome to register. Please 

contact Tina or Wannan for detailed registration. Registration deadline, 



18th December. (2) On December 23, the church will celebrate Christmas, 

please bring food to share. (3) December 25th, 12.00 Christmas meditation 

worship. (4) December 31st, 12.00-13.00, 17.00-19.00 Thanksgiving and 

pray for the New Year.






牧者/同工蹤跡 Whereabouts：




→
11月19日-12月10日Ivy傳道和Glen在Bergen事奉。




Ivy and Glen are serving in Bergen. 19/11-10/12.




→
本週主日陳牧師在斯德哥爾摩堂講道。





Pastor Chen will preach in Stockholm on Sunday.           



→
12月14-15日陳牧師探訪Bergen，並與弟兄姊妹一起慶祝耶誕節。


On December 14-15, Pastor Chen will visit Bergen and celebrated Christmas with 

brothers and sisters there.






